
 

Zápis z jednání rady školy 21. 6. 2011 

1. Nový ŠVP, nové předměty, pozměněný školní učební plán – viz dokumenty 

2. Zpráva ředitele školy o hospodaření školy za rok 2010 

 zpráva o spotřebě energií (všechny zařízení obce přešly k jednomu dodavateli), 

 letos se nebude malovat celá škola, jen vybrané třídy – úsporné opatření, 

 rekonstrukce učebny Fyziky – stupňovitá podlaha (očekávané náklady 250.000,-Kč), 

 výhled na instalaci úsporných žárovek nebo zářivek do jídelny, 

 pro zlepšení finanční situace by bylo potřeba, aby všichni uživatelé tělocvičny platili 

určitý paušální poplatek, 

 rada se shodla na tom, že stav tenisového kurtu, zvláště oplocení ohrožuje zdraví 

žáků a studentů a vyžaduje opravu, 

3. Zápis žáků do 1.třídy – zapsáno 37 žáků, 7 žáků požádalo o odklad, 5 dětí po odkladu nastoupí 

4. Peníze školám dotační titul 1.4 – šablony EU. Škola má nárok na 1.600.000,-  


